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PROTOKÓŁ Nr 50/22 

z obrad L Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie  zwołanej w trybie nadzwyczajnym w 

kadencji 2018-2023 odbytej w dniu 15 lipca 2022 r. w godzinach od 15:10 do 15:40 w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

2. Piotr Milewski - Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022,  

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-30. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie - Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad. Stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 

Podczas obrad sesji obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, iż wpłynął wniosek o wprowadzenie zmiany w po-

rządku obrad sesji polegającej na dodaniu do punktu 3. Podjęcie uchwał w sprawach, pod-

punktu: 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajew-

skiemu. 

Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  
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Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022,  

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-30, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajew-

skiemu. 

4. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący poprosił o pytania i ewentualne uwagi do porządku obrad. Nie stwierdzono 

uwag. Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie radnych. W wyniku 

zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad 

obowiązujący na L Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

 

Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. Poinformowała, iż:  

1. Dokonuje się zwiększenia dochodów UM i wydatków OPS na podstawie zapotrzebowania 

na środki z Funduszu Pomocy oraz pisma z OPS nr OPS.3011.36.2022 z 04.07.2022r.-realizacja 

zadań na rzecz pomocy Ukrainie. Powyższe zwiększenie przeznaczone jest na sfinansowanie 

świadczeń rodzinnych oraz kosztów obsługi tych świadczeń dla obywateli Ukrainy 

przebywających na terytorium RP. Rozdział 85502(z) -5.000zł. 

2. Dokonuje się zwiększenia w planie finansowym dochodów UM i wydatków OPS na podsta-

wie pisma Wojewody Podlaskiego nr FB-II.3111.308.2022.WM. Powyższe zwiększenie 

przeznaczone jest na wypłaty zasiłków stałych, o których mowa w art.17 ust.1 pkt 19 ustawy o 

pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004r. oraz opłacania składek na ubezpieczenie zdrowotne, 

o których mowa w art.17 ust.1 pkt.20 tej ustawy realizowanych w Ośrodku Pomocy Społecznej 

w Rajgrodzie w 2022r. Rozdział 85213-kwota 2.860zł, Rozdział 85216-kwota 34.000zł. 

3. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków SP w Rydzewie -przeniesienie pomię-

dzy paragrafami 4010 i 4790 w rozdziałach 80149, 80150. 

4. Dokonuje się zwiększenia w planie finansowym wydatków UM w Rajgrodzie w związku 

z Wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku z dnia 19.05.2022 r. 
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sygn. akt II SA/Bk 167/22. Zwiększa się rozdział 90095 o kwotę 3.200zł i zmniejsza o tę kwotę 

rozdział 71004. 

5. Zabezpiecza się w planie wydatków UM środki na zadanie pn.: „Modernizacja mostu 

w miejscowości Woźnawieś”. Rozdział 60095. Kwota 100.000. 

6. Dokonuje się zwiększenia planu wydatków UM w związku z koniecznością zabezpieczenia 

środków na zakup kruszywa, masy asfaltowej oraz innych materiałów niezbędnych do 

bieżącego utrzymania dróg gminnych publicznych, a także na profilowanie dróg i uzupełnienie 

ubytków w drodze masą asfaltową. Kwota 50.000zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia o kwotę 34.400zł w planie wydatków UM w związku z uchyle-

niem się od podpisania umowy przez korzystniejszego oferenta i podpisania umowy z kolejnym 

oferentem, w celu rozstrzygnięcia postępowania przetargowego o udzielenie zamówienia 

publicznego dotyczącego zadania pn.: „Przebudowa ul. 1 Maja w Rajgrodzie” objętego 

dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Rozdział 60016. 

8. Zwiększa się w planie wydatków UM kwotę dotacji celowej dla Powiatu Grajewskiego 

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Powiatowej 

nr 1787B polegająca na wykonaniu ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Tama- Czarna Wieś”. 

Po ogłoszonym przez Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie przetargu na wykonanie inwesty-

cji, okazało się że koszty przewyższyły założony wcześniej plan. W związku z powyższym, 

zwiększa się dotację o kwotę 19.339 zł. 

9. Dokonuje się zwiększenia planu wydatków UM w związku z koniecznością zabezpieczenia 

środków w celu rozstrzygnięcia postępowania przetargowego o udzielenie zamówienia 

publicznego dotyczącego zadania pn.: „OSP Bełda - dofinansowanie zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego”. Kwota powyższa wynika z rozbieżności pomiędzy środkami 

przeznaczonymi na sfinansowanie zamówienia oraz ostatecznymi kosztami realizacji 

inwestycji. Rozdział 75412. Kwota 14.796,50zł 

Radny Matysiewicz poprosił o więcej informacji do punktu 5 zmian w budżecie gminy. 

Burmistrz wyjaśnił, iż chodzi o most drewniany przez rzekę Jegrznię w Woźnejwsi. Dodał, iż 

jest to jedyna droga, jaką mieszkańcy mogą dotrzeć na swoje łąki. Most został uszkodzony 

podczas akcji ratowniczej. Po drugiej stronie rzeki zapalił się ciągnik rolniczy podczas prac 

polowych. Most był remontowany około 2-3 lat temu. Przebudowa mostu miała miejsce w roku 

2010. Burmistrz wytłumaczył, iż uszkodzenia spowodowały, że trzeba most odbudować od po-

czątku. Wstępna wycena łącznie z projektem to koszt około 100 000 zł. Most zostanie wybu-

dowany w tej samej technologii- będzie to most drewniany. Tonaż będzie zbliżony do obecnego. 

Burmistrz zwrócił się do Skarbnik, aby sprawdzić, czy naprawy mostu nie można pokryć z 

ubezpieczenia.  



4 

 

 

Burmistrz odniósł się do pkt. 6 zmian dot. przeniesienia 50 tys. zł na bieżące utrzymanie dróg. 

Przeniesienie jest spowodowane brakami funduszy na ww. cel. Dodał, iż nie wie, czy przenie-

sienie tej kwoty wystarczy do końca roku. Poinformował, iż najwięcej pieniędzy pochłaniają 

drogi gruntowe, które szybko się niszczą w porze deszczowej. Drugi największy koszt to uzu-

pełnienie masy asfaltowej ubytków na drogach asfaltowych.  

Burmistrz wytłumaczył również pkt. 7 zmian. Poinformował, iż gmina rozstrzygnęła przetarg 

na budowę ul. 1 Maja w Rajgrodzie. Dodał, iż jednak firma wycofała się z podpisania umowy. 

Korzystając z zapisów ustawy o zamówieniach publicznych gmina wybierze następnego wy-

konawcę z listy. Dodał, iż gmina nie chce powoływać kolejnego przetargu, ponieważ cena na 

pewno nie będzie niższa. Dodał, iż gmina wyłoniła drugiego wykonawcę, który jednak zapro-

ponował cenę wyższą. Kwota zmian w budżecie to różnica w cenie. Dodał, iż drogę będzie 

budowała firma STRABAG. 

Burmistrz wyjaśnił pkt. 8 zmian dot. przebudowy drogi powiatowej nr 1787B polegająca na 

wykonaniu ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Tama- Czarna Wieś. Po ogłoszonym przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie przetargu na wykonanie inwestycji, okazało się że 

koszty przewyższyły założony wcześniej plan. Zwrócił uwagę, iż pomiędzy nowymi przej-

ściami dla pieszych i nową drogą w Czarnej Wsi pozostaje stary asfalt. Dodał, iż może trzeba 

wspólnie z powiatem wykonać powyższą inwestycję. 

Burmistrz wytłumaczył również punkt dot. dofinansowania zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla OSP Bełda. 

Radny Matysiewicz zapytał o koszt samochodu strażackiego. 

Skarbnik poinformowała, iż wartość całkowita samochodu wynosi 894 797 zł.   

Przewodniczący zapytał, czy na zakup samochodu gmina dostała dofinansowanie z innych pod-

miotów. 

Burmistrz poinformował, iż gmina otrzymała kwotę 50 000 zł ze Starostwa Powiatu Grajew-

skiego.  

Radny Król zapytał, czy Lasy Państwowe lub Biebrzański Park Narodowy nie chcą się dołożyć 

do zakupu samochodu strażackiego. 

Burmistrz wyraził swoje zdanie na pytanie Radnego Króla.  

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o inne pytania, ewentualne uwagi do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził więcej pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr L/335/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca 2022 roku w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022. 
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Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr L/335/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca 2022 roku w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-30 

Głos zabrała Skarbnik - Joanna Andruk. Poinformowała, iż zmiany ujęte w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej są zgodne ze zmianami ujętymi w pro- 

jekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2022.  

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr L/336/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca 2022 roku w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-30. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr L/336/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca  2022 roku w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-30. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajew-

skiemu. 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Poinformowała, iż istniała potrzeba zmiany uchwały 

podjętej 25 lutego 2022 r.. Wówczas podana kwota wynosiła 90 tys. zł. Starostwo Powiatu 

Grajewskiego zwróciło się z prośbą o zwiększenie kwoty dotacji celowej dla powiatu z prze-

znaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Powiatowej 

nr 1787B polegająca na wykonaniu ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Tama- Czarna Wieś”. 

Po ogłoszonym przez Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie przetargu na wykonanie inwesty-

cji, okazało się że koszty przewyższyły założony wcześniej plan. W związku z powyższym, 

zwiększa się dotację o kwotę 19.339 zł. W związku z powyższym udziela się z budżetu Gminy 

Rajgród pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu w wysokości 109.339,00 zł 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr L/337/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca 2022 roku zmieniającą uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu.. 
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Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr L/337/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 15 lipca  2022 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu.. 

 

Sekretarz poinformował o piśmie z Urzędu Statystycznego w Białymstoku. Poinformował, iż 

w dniach od 15 do 29 lipca br. na terenie całej Polski zostanie przeprowadzone Badanie Ko-

niunktury w Gospodarstwach Rolnych (AK-R). Uczestnictwo jak największej liczby osób w 

badaniu jest kluczowe dla jego efektywności. Sekretarz odczytał treść pisma.  

 

Burmistrz przypomniał i zaprosił na Dni Rajgrodu 2022. Dodał, iż tegoroczne Dni Rajgrodu są 

skromne, ponieważ nie jest to czas , żeby się bawić, tańczyć, jak za granicą giną ludzie podczas 

wojny. Dodał, iż to nie czas na wielkie i huczne zabawy. 

Burmistrz zaprosił również na Podlaską Oktawę Kultur 23 lipca 2022 r. 

Burmistrz poinformował o kwotach funduszu sołeckiego. 

Burmistrz poinformował, iż gmina otrzymała dofinansowanie na budowę ul. Zabród. 

Burmistrz poinformował, iż Powiat Grajewski nie otrzymał dofinansowania na most na Woj-

dach. 

Burmistrz poinformował, iż powiat ma problem z drogą Bełda -Ciszewo. Oferta w ogłoszonym 

przetargu jest bardzo wysoka. Dodał, iż na chwilę obecną gminę nie stać, aby dołożyć tak wy-

soką kwotę do powyższej inwestycji. 

 

Ad.4. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:40 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

zamknął obrady L Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Bućko 

 


